
表一（中文填写）                                                  参加团组:                   
美国夏令营报名表
	姓

名
	中文
	性别
	出生日
	申请人照片

5cm x 5cm美国签证照片

	
	拼音
	民族
	出生地
	

	身份证
	常用邮箱:
	

	护照号
	发照日
	有效日
	

	家庭地址（必须填写至街道、门牌、房号）
宅电：                     手机：                          
	

	学校名称：                                              学生年级/班：

	学校地址（街道门牌号）              班主任                    手机                        

	父

亲
	姓名：            出生日期：
	母

亲
	姓名：               出生日期：

	
	单位/职务：
	
	单位/职务：

	
	单位地址：
	
	单位地址：

	
	电话：             传真：
	
	电话：                传真：

	
	手机：
	
	手机：

	
	电邮：
	
	电邮：

	列出你曾经就读的学校（不包括小学）
学校名称                                 地址/电话                                    就读起止日期
                                                                                                           

	列出你现在和曾经所属/捐助/工作过的职业协会，社会团体和慈善机构：                            

	你是否患有传染病？     □是  □否  何种疾病？                                              

	你是否过参军？         □是  □否       你是否参加过武装冲突？   □是  □否

你是否具有枪械、爆破、生化训练特殊技能？ □是  □否  如是请解释:                            

	此行费用由谁负担？     □家庭            □单位            □自己

	你是否到过美国？       □是  □否  何年月?                 停留多久?                         

	你是否到过其他国家？   □是  □否  何年月?                 停留多久?    

	您是否曾获美国签证?    □是  □否  何时?              何地?            哪种签证?          
您是否被美国拒签过?    □是  □否  何时?              何地?            哪种签证?          
你的父母是否在美国？   □是  □否  如是请注明何时到的美国，是何身份：                       
您是否有亲属在美国?    □是  □否  如是请注明关系：                                        

	你的护照是否曾经遗失或者被盗?  □是   □否  如是请解释:                                     


说明：1.此表是赴美签证所需重要资料，必须工整填写，准确无误。家中已去世或离异者也需填写全部内容并注明。
2.请家长携带户口本（满16周岁必须要身份证）与学生本人，到当地公安局出入境管理处办理护照并上交。
3.请在表格中相应的 □ 中划√。
4.网易相册：xly_nise.photo.163.com

5.咨询电话：杨老师13903714511，  E-mail:  nise_usa@yahoo.cn,  875408920@qq.com 
参加条款责任同意书
对学生及家长的政策规定及要求

1． 你同意遵守正确的行为准则，并遵循美国接待机构职员及你接待家庭的所有指示。所有行动必须征得你所在接待家庭的同意，他们必须知道你在哪儿？和谁在一起？以及你什么时候回来。你应当明白和接受：你开机动车是不允许的；如果你不到21岁喝酒，或使用非法药品及入店行窃在美国属于刑事犯罪。许多家庭不允许抽烟，如果你在申请上写明不抽烟，那么在你寄宿家庭期间不可以抽烟。如果因为你的违规行为，美方认为有必要终止你参与该项目并将你遣送回国，那么你和你的父母应当对由此产生的必须费用，包括机票，承担全部责任。
2． 在你停留期间的任何时间，你都不可以离开集体去拜访可能居住在美国的任何其他家庭成员或朋友。如果你离开，你将会被报到当地警察局及美国移民局，由此产生所有的费用由你的家庭承担。
3． 所有学生都购买有疾病、意外、人身安全和国际紧急救援保险。美国接待机构和接待家庭对参与者的疾病、意外、个人责任或其他风险不承担任何费用。NISE和MACE还有权为了学生的健康或安全将其转送回国，费用由其家庭承担。
4． 你的父母已经阅读了游学计划并同意你参与所有计划中的活动。如果你擅长游泳，想参加滑水或其他不在计划内的水上运动，必须有你父母的书面同意书。
POLICIES, INFORMATION, AND CONDITIONS

FOR STUDENTS AND PARENTS
（英文）

1. You agree to observe proper standards of conduct and to follow all directions of the NISE and MACE staff and of the Host Family with whom you are placed.  Activities must be approved by your host family and they must know where you are, with whom, and when you will return.  You accept that the driving of automobiles or motorcycles is not allowed and that drinking of alcoholic beverages, if under age 21, as well as the use of illegal drugs and shoplifting are criminal
offenses in the U.S.A.  Smoking is not acceptable in most homes.  If your application says that you do not smoke, you may not smoke during your stay. If after due consideration, as a result of your behavior, NISE or MACE finds it necessary to terminate your participation in the program and return you to your home country, you and your parents agree to assume full responsibility for the necessary costs, including airfare.
2. At no time during your stay will you leave the group to visit any other family members or friends who may reside in the United States.  If you do leave, you will be reported to the local police as well as U.S. Immigration, and the cost of returning you to the group will be paid by your family.
3. All students must have INSURANCE covering sickness, accident, personal liability, repatriation, and personal belongings. The Host Family selected by NISE and MACE, or its staff is not responsible for any costs resulting from the participant's illness, accident, personal liability, or other risks. You agree that NISE or MACE has the right to secure medical treatment for the student. NISE or MACE also has the right to transport the participant back to his or her home country, at the expense of the student's family, in the interest of the student's health or safety.
4. Your parents have reviewed the NISE or MACE itinerary and give their permission for you to participate in all scheduled activities.  If you are a good swimmer and want to have permission to participate in water skiing or other unscheduled water sports, your parents must give you written permission to do so.

行为责任承诺书
我们确认：我们及我们的孩子已经阅读了该夏令营项目在本申请表中注明的规则、政策及条件。我们同意我们及我们的孩子承担上列这些规定的责任，而且同意与美国接待家庭一起生活。如果违反项目规定并不听从美方接待机构和接待家庭的劝阻告诫，会构成将学生驱逐并遣送回籍，费用由学生家长承担。
申请者与申请者的父母同意不让美方接待机构或其职员承担他 / 她居住在美国接待家庭时可能发生的任何伤害；申请者和其父母同意由于申请者的作为、不作为或事件而引起情况，美方接待机构及其职员免责。

申请者及申请者父母同意赔偿由于申请者的作为、不作为或事件而引发的由第三方向美国接待机构提起的任何索赔，使其免受损害。

在项目实施期间的任何损害，均由申请人在中国所购买的保险规定条款施行。

ACCEPTANCE OF RESPONSIBILITY OF BEHAVIOR
（英文）
We acknowledge that we and our child have read the rules, policies, and conditions of the NISE or MACE program as written on this application. We agree that we and our child accept responsibility for following these rules and that our student agrees to live with an American Host Family of NISE or MACE ’s selection. Failure to cooperate with NISE or MACE officials and the American Host Family can be grounds for expulsion back to the student's home country at the student's/parent's expense.

Furthermore, the applicant and applicant's parents agree not to hold NISE or MACE its staff responsible for any injuries which he/she might sustain during his/her home-stay in the United States; and applicant and applicant's parents agree to release NISE and MACE or its staff from situations arising out of acts, omissions, or occurrences caused by the applicant.

Applicant and applicant's parents agree to indemnify and hold NISE and its staff harmless from any claims made by third parties against NISE or its staff arising out of acts, omissions, or occurrences caused by the applicant.

Date                   Signature of Student（学生中文签字）                            
Date                   Signature of Parents（家长中文签字）                                      
（备注：以上所有赔偿责任均由学生所购买的中国保险公司意外保险根据保险条款的要求承担；所有人员的保险均在出发前按要求办理完毕，并将保险手续交与带队老师同程携带。）

表二： （请用英文填写）

AALG-NISE
All Americas Int’l Group
136-78 41 AVE 2F Flusheng, NY11355
Mob: 212-361-9198  (  Fax: 718-886-2975
nise_usa@yahoo.cn  (  www.nwise.org

Web photo: xly_nise.photo.163.com  

E-mail: nise_usa@yahoo.cn 
Homestay Program Application

夏令营寄宿家庭申请表 

	Last Name (姓/拼音)


	First Name (名/拼音)


	date of birth (生日：月/ 日/ 年)

M      D      Y             
	SEX (性别)
(  female (女)
(  male (男)

	street address (街道门牌号码)
	city/ PROVINCE (市/ 省)
	postal code (邮编)

	Home Tel (家庭电话+区号) 

E-mail：
	school (学校)
Grade(年级)             class(班)

	father's last name(父姓)
	first name(父名)
	occupation/ MOB. (职业/手机)

	mother's last name(母姓)
	first name(母名)
	occupation/ MOB.(职业/手机)

	brother/sister name(兄弟姐妹姓名)
	AGE(年龄)
	SEX (性别)

( F  /  ( M
	Living at home? (是否在家住)

( NO     ( YES  

	studies favorite subjects (最喜爱科目)
	fluency in english (英语程度) YEARS OF ENGLISH STUDY (学习年数)

( GOOD  ( FAIR  ( POOR                                 

	hobbies / main interests(主要业余兴趣爱好)

1)                       2)                         3)                          4)

	do you smoke? (吸烟)

( NO    ( YES
	Are you vegetarian? (素食)

( NO     ( YES
	Is there food you cannot eat? If yes, which foods? (是否有忌口食物, 哪种? )
( NO    ( YES                               

	condition of health (健康状况)

( EXCELLENT  (GOOD  ( FAIR  ( POOR
	do you take any prescription medicine? If yes, please explain （是否服用处方药？如果是请说明)
( NO    ( YES                               

	do you have any allergies? If yes, please explain（是否有任何过敏反应？如果有请说明）
( NO         ( YES                                                                                  

	do you have any pre-existing health conditions? If yes, please explain（是否有健康问题？如果有请说明）
( NO         ( YES                                                                                  

	List any pre-existing medical conditions and any major illnesses, injuries, and operations that the student has undergone in the past 6 months.(列明最近6个月发生的重大疾病、损伤和手术)


（照片旁用英文做简要说明）
Student Photo Album

Please place photos of yourself and your family in the places you live or frequently go, doing the things you normally like to do.  These photos are for your host family, so we encourage you to include those photos which best express yourself and your surroundings.

Describe this photo:

（照片说明）
___________________________

___________________________

___________________________

___________________________

___________________________

___________________________

___________________________

___________________________

Describe this photo:
（照片说明）
___________________________

___________________________

___________________________

___________________________

___________________________ 
________________________  ___






















Place one photo of you and your family here.


此处粘贴你和你家庭的生活照片





























Place one photo of you and your family here.


此处粘贴你和你家庭的生活照片











5cm x 5cm SIZE PHOTO HERE


5厘米x 5厘米尺寸


正面白底近期美国签证彩照


(
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